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Protokół Nr XXXV/21 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

 z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania) 

z  dnia 28 maja  2021 r.  

   

Obrady rozpoczęto 23 kwietnia  2021 o godz. 12:30, a zakończono o godz. 13:25 tego samego 

dnia. 

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni   

 Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica Leszek Juda  

 Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska  

 Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka 

 pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

  

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Obrady XXXV sesje Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  Przewodnicząca 

Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator powitała 

Radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z terenu Gminy oraz 

mieszkańców, którzy oglądają obrady na żywo.  

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o 

samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy.   

Dodała również, że w związku z wprowadzeniem nowych wymogów prawnych wynikających z 

Ustawy o Dostępności Cyfrowej, które m.in. nakładają na samorządy obowiązek udostępniania 

wraz z materiałem video, również napisów dla osób niesłyszących, nagrania z Sesji mogą pojawiać 

się z opóźnieniem, z uwagi na czas potrzebny do ich przygotowania. 

 

 Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Oleśnica  Pani Krystyna Bator poprosiła radnych o potwierdzenie 

na tabletach swojego uczestnictwa w dzisiejszej sesji. Następnie poinformował, że 15 radnych 

potwierdziło swoją obecność.  
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Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. 

Burmistrz Pan Leszek Juda poprosił o wprowadzenie do porządku obrad Uchwał w sprawie :                             

w sprawie przekazania Gminie Staszów realizacji zadania własnego Gminy Oleśnica w zakresie 

opracowania dokumentacji strategicznej w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych dla 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Staszowa  oraz Uchwały w sprawie zmiany w uchwały Nr 

XXXI/157/20 z dnia 29 grudnia 2020 r., w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na rok 2021.  

 

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie  w sprawie rozszerzenie porządku obrad zgodnie z 

wnioskiem Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica . 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

 

Następnie Przewodnicząca Rady  poprosiła radnych o zagłosowanie w sprawie  przyjęcie 

porządku obrad sesji po zmianach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
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3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr XXXIV/21 z dnia 23 kwietnia 2021r. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Oleśnica za 2020 rok. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków; 

b. zmiany w uchwały Nr XXXI/157/20 z dnia 29 grudnia 2020 r., w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii na rok 2021 

c. w sprawie przekazania Gminie Staszów realizacji zadania własnego Gminy 

Oleśnica w zakresie opracowania dokumentacji strategicznej w ramach 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych dla Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Staszowa  

d. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2021-2030; 

e. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok 

8. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

9. Wolne wnioski i informacje, sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad XXXV Sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

 

Ad 4.   Przyjęcie Protokołu Nr XXXIV/21 z dnia 23 kwietnia 2021r. 

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej Oleśnica.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta 
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Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

  

Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym nie wpłynęła interpelacja ani też zapytanie na piśmie.   

 

Ad 6. Przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Oleśnica za 2020 rok.  

Pan Leszek Juda Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica poinformował, że zgodnie z przepisami prawa 

Burmistrz co roku przedstawia radzie raport o stanie gminy. Następnie na sesji absolutoryjnej ww. 

raport będzie rozpatrzony i dyskutowany.  

Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica przedstawił Radzie Miejskiej Oleśnica Raport o Stanie Gminy 

Oleśnica min. demografię i informacje dotycząca wykonanych zadań inwestycyjnych.  (Raport 

stanowi  Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu). 

 

Ad 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a. ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków; 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Krystyna Bator  - Przewodnicząca Rady Miejskiej. 

Wyjaśniła, że uchwała ustala dopłatę dla taryfowej grupy odbiorców usług określonej jako W1-

Gospodarstwa domowe w taryfie dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków, zatwierdzonej decyzją Nr KR.RET.070.39.2018 Dyrektora Regionalnego 

Zarządu Gospodarki Wodnej w Krakowie Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie, 

na okres do dnia zatwierdzenia nowej taryfy. Dopłata nie ulega zmianie.   

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie  ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków.   

 Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 15 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

 

 Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 15 „za”, 0 głosów  „przeciw” 0 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXV/ 182 /21 

 

b. zmiany w uchwały Nr XXXI/157/20 z dnia 29 grudnia 2020 r., w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii na rok 2021 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Krystyna Bator  - Przewodnicząca Rady Miejskiej. 

Wyjaśniła, że uchwała dotyczy  zmiany rocznego planu finansowego środków związanych z 

realizacją przedmiotowego programu na rok 2021, stanowiącego Załącznik Nr 2 do ww. Uchwały 

- podyktowana jest niewydatkowaniem w całości środków finansowych  z roku 2020. Kwota 

30 156,61 została przeniesiona na zadania zgodnie z załącznikiem Nr 1  Preliminarz Wydatków 

na realizację programu w roku bieżącym.   

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 15 radnych. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Miejskiej  zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie zmiany w uchwały Nr XXXI/157/20 z dnia 29 grudnia 2020 r., w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Narkomanii na rok 2021. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta 
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Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 15 „za”, 0 głosów  „przeciw” 0 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXV/ 183 /21. 

 

c. w sprawie przekazania Gminie Staszów realizacji zadania własnego Gminy 

Oleśnica w zakresie opracowania dokumentacji strategicznej w ramach 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych dla Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Staszowa  

Wprowadzenia do tematu dokonał p. Leszek Juda – Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica, który 

wyjaśnił, że uchwała dotyczy   przekazania Gminie Staszów realizacji zadania własnego Gminy 

Oleśnica w zakresie opracowania dokumentacji strategicznej w ramach Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Staszowa w tym: 

1) Opracowanie SUMP – „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla MOF Staszowa”, 

2) Opracowanie „Strategii dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Staszowa”. 

  

Na realizację zadania  zostanie udzielona dotacja celowa z budżetu gminy w roku 2021 w kwocie 

4.659,00 zł.  

 Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie  przekazania Gminie Staszów realizacji zadania własnego Gminy Oleśnica w 

zakresie opracowania dokumentacji strategicznej w ramach Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Staszowa. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 15 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef 

Tendera 
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PRZECIW (1) 

Marian Tomasz Strzelecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 1 głosów  „przeciw” 0 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 1  podjęła: Uchwałę Nr XXXV/ 184 /21. 

d. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2021-

2030; 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka – Skarbnik Miasta i Gminy. Pytań i 

uwag nie wniesiono. Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Oleśnica na lata 2021-2030 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 15 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 15 „za”, 0 głosów  „przeciw” 0 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXV/ 185 /21. 

e. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok 

 Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka – Skarbnik Miasta i Gminy. Pytań i 

uwag nie wniesiono. Wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian  w budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 15 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir 

Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 15 „za”, 0 głosów  „przeciw” 0 ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXV/ 186 /21. 

 

Ad. 8. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz poinformował o następujących sprawach:  

- realizujemy aktualizację wyrobów azbestowych (baza azbestowa)  na terenie Gminy Oleśnica;   

- realizujemy inwestycję przebudowę i rozbudowę oczyszczalni ścieków;  

- mamy już gotowa koncepcję dla budowy kanalizacji w miejscowości Strzelce;   

- trwa inwestycja przebudowy starej remizy na potrzeby Domu Kultury, dodatkowe zadanie 

zagospodarowanie terenu wokół Domu Kultury,  

   

Ad. 9 .   Wolne wnioski i informacje, sprawy różne. 

  

W dyskusji wzięli udział: 

- radny Wiesław Krzysztof Czupryn zapytał o możliwość postarania się o „Serduszko” na 

nakrętki,   zapytał również czy Święta Bożego Narodzenia na budynku Urzędu są cały rok, bo 

wystrój świąteczny  jeszcze nie został zdjęty, następnie zgłosił ubytek w drodze na wysokości 

figurki na ul. Ogrodowej   

- radny Piotr Maciej Płatos zwrócił uwagę na niewłaściwe wykonanie gzymsów na budynku 

Domu Kultury, obróbki blacharskie są nie do przyjęcia  – poinformował również, że przesłał 

zdjęcia, które obrazują ten stan oraz zapytał, czy Urząd w formie elektronicznej dostał projekt 

elewacji oraz kosztorys ofertowy.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że „Serduszko” jest już zamówione, co do kwestii podnoszonych 

przez radnego Piotra Płatosa – budynek jest w trakcie remontu,  zastaliśmy budynek, który był 

ruderą, będziemy monitorować, żeby dopracować ścianę frontową, co do wierzy i okienek to 

okienek nie było, nasza koncepcja jest taka , że  na wierzy od strony frontowej i ul. Gęsiej będą 

zamontowane zegary oraz herby na pozostałych dwóch ścianach. Kogut był zamontowany ale 

były głosy, że jest nieodpowiedni na tym miejscu. Na dzień dzisiejszy nie mamy wizualizacji 
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elewacji budynku. Jeżeli chodzi o zagospodarowanie terenu przed i za Domem Kultury będzie 

wizualizacja.  

Radny Wiesław Czupryn zwrócił uwagę , że nie uzyskał odpowiedzi na wszystkie pytania które 

zadał,  czy powiat będzie wykaszał pobocza przykład zarośniętych poboczy na ul. Stopnickie oraz 

czy most w Podborku będzie w tym roku wykonany.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że w sprawie podczyszczania poboczy pytania należy kierować do 

powiatu, w sprawie mostu z posiadanych informacji budowa mostu na pewno w tym roku ruszy.  

- radny Stanisław Franciszek Skórski zadał pytanie kiedy będzie usunięta usterka na ul. Szkolnej 

w okolicy ul. Wrzosy.  

 

- radny Piotr Maciej Płatos dodał, ze jeżeli jest nadzór konserwatora, to zadaniem konserwatora 

jest żeby budynek był odtworzony , czyli kogut powinien być.  

Pan Burmistrz wyjaśnił, że inny jest nadzór konserwatorski w przypadku zabytków, które widnieją 

w rejestrze,  a inny kiedy widnieje tylko w ewidencji zabytków. Sam budynek nie jest zabytkiem, 

tylko jest w zabudowie zabytkowej. Pan Burmistrz odpowiadając radnemu Stanisławowi 

Skórskiemu poinformował, że wykonawca otrzymał zlecenie usunięcia tego problemu jest 

zobowiązany i zobowiązał się usunąć ta usterkę, kiedy warunki pogodowe na to pozwolą.  

 

Ad. 10.  Zamknięcie obrad XXXV Sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

O godz. 13:25 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady XXXV sesji   Rady Miejskiej Oleśnica.  

Na tym protokół zakończono.  

 

Obradom przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator  

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz  

            

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr XXXV/21 znajduje się pod adresem :     

https://www.youtube.com/watch?v=8YYKHrdXfis 

  

 

 Załącznik Nr 1 Raport o Stanie Gminy za 2020 rok.  
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